
Marki, dnia 31 marca 2009 roku.
BM 0717/36/2009

Pan

Jan Orlowski

Radny

Rady Miasta Marki

W odpowiedzi na Pailsk1t interpelacj~ z dnia 18 marca 2009 roku, w ktorej zarzuca Pan

nie udzielenie odpowiedzi na pytania zawarte w interpelacji z dnia 18 Iutego 2009 roku

dotycz1tcej inwestycji polegaj1tcych na przebudowie chodnikow w ul. Kosciuszki i w ul.

Bandurskiego, uprzejmie informuj", ze odpowiedi na interpelacj" z dnia 25 Iutego 2009 roku

(BM 0717/29/2009) zawierala wszelkie informacje dotycz1tce zakresu i kosztow obydwu

zadan.

D1a ustalenia wartosci 1 m2 wybudowanego chodnika konieczne jest dokonanie

najprostszych obliczen. Nalezy jednak zwroci6 uwag~, ze wartos6 ta w przypadku obydwu

zadan b"dzie zasadniczo rozna. W bardzo istotny sposob rozni si" bowiem zakres obydwu

zarnowien publicznych.
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Do wiadomosci:

Rada Miasta Marki


